

東薈城名店倉 CLUB CG 會員計劃 (大嶼山上班族) 條款及細則
Citygate Outlets CLUB CG Membership Programme (Lantau Island Office Worker)
Terms & Conditions

1. 於大嶼山工作之員工於東薈城名店倉以電子貨幣於指定商戶單一消費滿港幣 1,000 元，消費當日起 14 日內 (消費當日為第 1 日)，透過 TAIKOO+ 流動應用程式上傳由顧客本人簽賬之合資格消費單據及對應之電子貨幣存根，並上載顧客本人附有合資格大嶼山工作地址之員工證或卡片登記。

Customer who works on Lantau Island and makes a single purchase of HK\$1,000 by electronic payment at designated merchants in Citygate Outlets, then successfully upload the eligible receipt and its corresponding electronic payment slips with a valid staff card or business card showing a corresponding Lantau address via the TAIKOO+ mobile app within 14 days from the day of purchase (The purchase day is counted as the first day).

2. 有關消費及大嶼山員工資格被成功批核後，顧客將會收到一封驗證電郵。顧客經公司電郵成功驗證後，於 24 小時內將升級成為 CLUB CG 會員。顧客必須提供正確的公司電郵，方可完成驗證程序，正式登記成為 CLUB CG 會員。

After the approval of the qualified spending and Lantau Island office worker identity, customer will receive a verification email. The relevant membership upgrade will occur within 24 hours after successful verification. Customer must provide a valid company email address for verifying the office worker identity to complete CLUB CG membership registration.

3. 位於大嶼山之合資格工作場所包括但不限於：

- 東薈城一座
- 赤鱸角
- 香港迪士尼樂園
- 亞洲國際博覽館
- 昂坪 360
- 愉景灣
- 港珠澳大橋

Eligible Lantau workplaces include but not limited to:

- One Citygate
- Chek Lap Kok
- Hong Kong Disneyland
- AsiaWorld-Expo
- Ngong Ping 360
- Discovery Bay
- Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Ports